

LÆRINGSMILJØUTVALGET(LMU)

*Læringsmiljøutvalget ved UiB er oppnevnt i henhold til
Lov om universiteter og høyskoler § 4-3.*

Referat fra møte i Læringsmiljøutvalget (LMU) – møte 4 2017

Tid: 29. september, kl. 12.00-15.00.

Sted: Det humanistiske fakultet, HF-bygget, Rom 435

Til stede: Oddrun Samdal, Ove Botnevik (for Even Berge), Nikolai Klæboe, Anni Sofie Geithus, Tonje K. Vaage (vara), Hege Råkil, Aune A., Runa Jakhell, Tore Burheim, Tobias Bashkevin, Sylvi Leirvaag, Siri F. Bjerkestrand, Christen Soleim, Sverre Hartveit (vara), Natalie Johnsen

Fra administrasjonen: Per Gunnar Hillesøy, Elin Berge Flo

Forfall: Karl Harald Søvig, Erlend S. Grønvold, Karina Harkestad

Sakliste:

I Godkjenning av innkalling og dagsorden

Innkalling og dagsorden ble godkjent.

II Godkjenning av referat fra møtet 31.05.2017

Referatet ble godkjent med én merknad: I sak 19/17, om møteplan for høsten 2017, burde også datoen stått, slik at det ikke ble nødvendig å slå tilbake i saksforelegget for å finne dem.

Sak 24/17 Valg av leder og nestleder for 2017/2018

Vedtak:

Læringsmiljøutvalget vedtar at Oddrun Samdal blir leder for Læringsmiljøutvalget i studieåret 2017-2018. Som nestleder for samme periode velges Natalie Johnsen.

Sak 25/17 LMU årsrapport for studieåret 2016-2017

Vedtak:

Læringsmiljøutvalget vedtar årsrapporten for studieåret 2015–2016. Kommentarer som eventuelt kommer fram i møtet blir lagt til rapporten.

Læringsmiljøutvalget ber om at rapporten blir oversendt universitetsstyret for videre behandling.

Sak 26/17 Ruspolicy for UiB

Innspill i debatten:

- Er dette noe som bør «vedtas»?

- Bør rus/annen avhengighet splittes eller samles?
- Hva ligger i at alkoholholdige produkter ikke «bør» brukes som gave?
- Er det mulig å få inn en henvisning til skikkethetsreglene?
- Det er behov for å harmonisere reglene som gjelder for hhv. ansatte og studenter.
- I SHOT-undersøkelsene (Studenters helse og trivsel) har det kommet fram at ca. 40% av studenter har et risikofylt konsum av rusmidler. 70% opplever rusmiddelbruk som problematisk.
- «Uforsvarlig» kan være et godt alternativ til «uansvarlig».

Vedtak:

1. Læringsmiljøutvalget vedtar den nye versjonen av *Rusmiddelbruk – Kjøreregler for Universitetet i Bergen*, men slik at termen «uansvarlig» byttes ut med «uforsvarlig».
2. Studieadministrativ avdeling følger saken opp overfor relevante organer for de ansatte.

Sak 27/17 LMUs virkeområde og arbeidsmåte

Innspill i debatten:

- LMU må få utdanningsmeldingen fra UU til behandling, i hvert fall utdrag av de delene som er relevante for LMU.
- Muligheten for felles drøftingsmøter mellom LMU og UU må vurderes.
- LMU bør kanskje få en fagperson på pedagogisk miljø.
- LMU bør få systematiske innspill fra DigUiB.

Sak 28/17 Studiestart og fadderuken 2017

Innspill i debatten:

- Akademika-avtalen. Her trengs det avklaringer på hva som er tillatt, og i hvilke former slike avtaler ev. skal inngås og gjennomføres.
- Det bør lages en arbeidsgruppe for samarbeid med Kvarteret.
- Både fadderkoordinator og faddervaktkoordinator bør begynne tidlig.
- Alkoholfrie tiltak har blitt mer integrert i det ordinære programmet enn tidligere. Det er positivt.

Sak 29/17 Si Fra-systemet - oppdatering

Innspill i debatten:

- Erfaringene fra UiO er at å bruke teknologien ikke er det mest krevende. Oppfølgingen av saker i organisasjonen er vel så viktig.
- Det er ikke avgjort hvordan ting skal presenteres på nettsidene. Si Fra vil bli presentert i tilknytning til Mitt UiB.
- Det finnes en ressurside av og for studenter: ugleredet.no
- Flere ser fram til at Si Fra-systemet kommer på plass.

Sak 30/17 UiBs beredskapsordning for studenter i utlandet- Presentasjon

Det finnes egne retningslinjer for å håndtere studentdødsfall. Arbeidet gjøres i stor grad på institutt- og fagmiljønivå. Det er viktig å trekke inn medstudenter.

For utveksling er det også et sett egne rutiner, som inkluderer informasjon særskilt beregnet på utreisende, herunder møter i forkant og rutinemessig innhenting av informasjon om pårørende.

De tidligere retningslinjene er revidert, og er nå inkludert i den totale beredskapsplanen.

Innspill i debatten:

- Mulige tiltak for forbedret informasjon om studenter kan være rutinemessig kontakt etter ankomst. I en krisesituasjon: Er det mulig å få informasjon fra Lånekassen eller andre som kan ha opplysninger?
- HR har tilbudt oppfølging og debriefing for ansatte i lignende situasjoner. Kan det være aktuelt også for studenter?

Sak 31/17 Studentombudets virksomhet – Presentasjon ved Sylvi Leirvaag

Saken ble utsatt til neste møte.

Sak 32/17 sikresiden.no – Presentasjon ved Runa Jakhelln

Runa Jakhelln gjorde kort greie for denne ressursen, som primært er beregnet på bruk med mobiltelefoner. Presentasjonen utdypes i et senere møte.

Sak 33/17 Besøk ved Det humanistiske fakultet

Sak 33/17 Besøk ved Det humanistiske fakultet

Ved denne saken deltok Claus Huitfeldt og Ranveig Lote fra fakultetsledelsen, samt leder og nestleder i Humanistisk studentutvalg (HSU). Huitfeldt bemerket at siden sist besøk fra LMU har fakultetet blitt mindre, fordi Griegakademiet ikke lenger er en del av HF. Samarbeidet med HSU er viktig og fruktbart. HSU ønsker å si fra seg oppgaven med å fordele masterlesesaler og har meldt dette til fakultetet. Fakultetet er i dialog med HSU om revisjon av ordningen med fordeling av lesesalsplasser. Man ønsker en bred gjennomgang av bygningene fakultetet disponerer, og det er også bedt om midler til lektorlab.

HSU på sin side drøfter ordninger for å tildele lesesalsplass, og ønsker et digitalt system for søknad og tildeling.

Ad fontes har vist seg som et vellykket tiltak.

Rullestoltilgang er problematisk en del steder. Ikke alle dører er godt egnet for rullestolbrukere. Det er heller ikke tilgang til Sydneshaugen skole på søndager for rullestolbrukere, og det er ingen innendørs passasje mellom HF-bygget og Sydneshaugen skole for rullestoler.

Studentrepresentantene mente at lesesaler ofte blir okkupert av folk fra andre fakulteter og at det mange steder er dårlige stoler og dårlig lys.

Studentrepresentantene hadde også hørt fra medstudenter at ikke alle meldinger om feil eller problemer med bygninger blir besvart eller fulgt opp. 5

EIA kommenterte at det som kom fram fra HSU er kartlagt, og EIA er enig i beskrivelsen. Flere av fakultetets bygg er på mange måter lite tjenlige. Det er tilsatt egen prosjektleder ved avdelingen.

I eksamensperioden kan flere rom åpnes for lesing. Når det gjelder indre vedlikehold og utskifting/anskaffing av inventar, er det fakultetets ansvar å prioritere.

HSU bemerket også at årsstudenter faller noe utenfor i starten. Kan det være en idé med en introduksjonsdag?

Huitfeldt bemerket at studentmottaket ved HF er omfattende og godt for alle gradsstudentene, og at Studiestyret ved HF skal behandle rapporten fra årets mottak i november. Da vil spørsmålet om det også skal opprettes mottaksgrupper for årsstudenter tas opp.

Sak 34/17 Eventuelt

Intet

Sak 35/17 Orienteringssaker

Ingen